
Zápis z členské schůze  
ÚP Boxerklubu ČR Hradec Králové 

 

sobota 25. února 2017 
místo konání: pohostinství U Lorenců Čeperka 
začátek: 10.30 hodin 
konec: 13.30 hodin 
přítomno: 34 členů + hosté 
schůzi řídil: Petr Vlček 
 

Program 
1. zahájení 
2. volba komisí 
3. návrh programu 
4. zpráva výboru o činnosti pobočky ( předseda, poradce chovu, hospodář) 
5. zpráva revizní komise 
6. diskuze 
7. volba poradce chovu 
8. usnesení 
9. závěr 
 
1/ Petr Vlček přivítal členy pobočky a hosty. Omluvil se za pozdější začátek, protože se 
čekalo na 34. člena  pobočky, tak abychom byli usnášeníschopni.  
 
2/ Volba komisí – mandátová a volební – návrh P. Morávková a A. Petráňová – jednohlasně 
zvoleny 
                           - návrhová – J. Petráčková a H. Živná – jednohlasně zvoleny 
                           - zapisovatel – J. Kaplan 
  
3/ Návrh programu schůze byl jednohlasně přijat dle programu na pozvánkách.  
 

4/ Předseda pobočky pan Josef Morávek pozdravil přítomné a všem poděkoval za 
spolupráci. Ve své zprávě shrnul uplynulý rok 2016 (celá zpráva v příloze). Seznámil nás s 
akcemi v roce 2017. 
 Zkouška chovnosti a svod dorostu – jarní 13. 5. 2017 Spyta a podzimní 7. 10. 2017 
Spyta, letní výcvikový tábor 1. - 8. 7. 2017, vytrvalostní zkouška 7. 10. 2017 Spyta. Výroční 
speciální výstava boxerů bude 23. 9. 2017 v Jaroměři, kde budou posuzovat rozhodčí pan 
Francesc Ferrandiz Codina ze Španělska psy, paní Anna Szymaňska Modrzycka z Polska 
feny a  pan Antonín Karban z ČR štěňata, dorost, veterány a čestnou. 
 Dále pak poděkoval panu Josefu Dolejšovi, který se rozhodl ukončit své působení 
jako poradce chovu. V poděkování vyzdvihl zásluhy pana J. Dolejše na chovu boxera.  
    
 Zprávu poradce chovu přednesl pan Josef Dolejš. V roce 2016 bylo 13 fen kryto 8 psy 
českého původu a 4 krytí byla zahraniční. Ve 12 vrzích se narodilo 64 štěňat, z toho 32 psů a 
32 fen, zapsáno bylo 29 psů a 27 fen. Na jarním svodu bylo 10 jedinců předvedeno a 



zkoušky chovnosti se zúčastnila jedna fena se známkou z povahy 6 a jeden pes se známkou 
8. Na podzimním svodu byli pouze 2 pejskové, zkoušky chovnosti se zúčastnili celkem 4, z 
toho 1 pes se známkou 5, 2 feny se známkou 5 a 1 fena se známkou 7. Vytrvalostní zkoušky 
se účastnilo 8 jedinců, z toho pouze 2 boxeři. Na závěr pan Dolejš všem poděkoval a popřál 
hodně zdraví a pohody. 
 
 Se zprávou o hospodaření nás seznámila paní Jana Žemličková. Celkový příjem v roce 
2016 byl 91 977,07 Kč, celkové výdaje 75 488,32 Kč a 48,50 Eu. Čistý zisk za rok je 16 
488,75 Kč. V pokladně je 9 382,- Kč a na účtu 143 610,63 Kč. 
 
5/ Zprávu revizní komise přednesla předsedkyně RK paní Jaroslava Petráčková. Kontrola   
hospodaření proběhla 7. 2. 2017. Vše bylo řádně zkontrolováno a vše souhlasí.  
 
6/ V diskuzi vystoupila paní Blanka Nováková.     
 Téma výroční speciální výstava - katalog, webové stránky.  
 Byla přednesena pracovní ukázka textu, který by mohl představit územní pobočku v 
katalogu výroční speciální výstavy a na webu pobočky.  
 Byla vyzvána členská základna ke spolupráci při získávání informací a fotografií z 
minulosti pobočky.  
 Informace pro účastníky výstavy – nocleh ve Spytě je zajištěn (pátek i sobota). 
 

7/ Volba poradce chovu pobočky. 
 Na poradce chovu byla navržena Ing. Blanka Nováková. V tajných volbách bylo 
rozdáno 34 hlasovacích lístků, odevzdáno 33 a z toho 28 pro, 3 proti a 2 hlasovací lístky 
byly neplatné. Ing. Blanka Nováková byla zvolena za poradce chovu pobočky. 
 

8/ Usnesení členské schůze ÚP Hradec Králové konané dne 25. 2. 2017. 
    Členská schůze: 
    1. schvaluje složení návrhové komise – Jaroslava Petráčková a Helena Živná, 
         mandátové a volební komise ve složení Pavla Morávková a Alena Petráňová,           
    2. bere na vědomí zprávy předsedy pobočky, poradce chovu pobočky, hospodáře pobočky       
         a zprávu revizní komise pobočky, 
    3.  bere na vědomí plán akcí pro rok 2017, 
    4. bere na vědomí rezignaci předešlého poradce chovu pana Josefa Dolejše a dále bere na       
         vědomí volbu nového poradce chovu , kterým se stala paní Ing. Blanka Nováková, 
    5.  bere na vědomí diskuzní příspěvek paní Blanky Novákové. 
                                                     
Na závěr schůzi řídící Petr Vlček všem poděkoval a schůzi ukončil. 
 
 
 
Zapsal: Jaroslav Kaplan 
 


